
Svar ”Motion #3 2023-02-28 om laddstolpar”

Bakgrund

Styrelsen mottog en motion 2023-02-28 kring redogörelse av beslutsunderlag och planering av

laddstolpar. Motionen innehåller två förslag som hänvisar till 11 punkter som var för sig består av

flera delfrågor.

Styrelsens förslag till beslut

1. Att styrelsen sakligt och tydligt redovisar och redogör för hur, när, vad, varför och att i

motionen nämnda 11 punkter har beaktats och använts i beslutsunderlag vid styrelsens

beslut om investering i laddstolpar

De i motionen nämnda 11 punkterna har tagits i beaktande och styrelsen står bakom sitt beslut

gällande installationen av laddboxar då styrelsen anser att detta är för föreningens bästa samtidigt att

den totala investeringen på 91 852 kronor är rimligt med tanke på samhället utveckling mot eldrivna

fordon. Samtidigt bedömdes det finnas en risk att investeringsstödet från Naturvårdsverket skulle

minska eller försvinna helt och styrelsen ville inte vänta, och därmed riskera att priset, i framtiden,

skulle öka väsentligt.

Angående nytt anläggningsbeslut har styrelsen, innan beslut togs, varit i kontakt med Lantmäteriet.

Parkeringens utformning har inte förändrats och förutsättningar gällande elen var så pass bra att det

där heller inte behövde göras några ingrepp. Den enda skillnaden från tidigare är att vi, istället för

enbart motorvärmeboxar, nu har boxar med både motorvärmeuttag och uttag för att ladda elbil.

Beslut togs därför den 22/11-2022 och styrelsen har därefter sett till att momsregistrera föreningen

för att kunna debitera parkeringsplatsinnehavarna för sin förbrukade el. Att uppdatera

försäkringsavtalet behövdes inte, då eventuella skador redan täcks av nuvarande fastighetsförsäkring.

Styrelsen föreslår stämman att avslå föreslaget om att avge en redogörelse till samtliga medlemmar

på den detaljnivå som förslaget beskriver utöver vad som listats ovan. Huvudorsaken är att detta

skulle medföra en väldigt stor arbetsinsats för styrelsen som skulle ta tid från annat mer brådskande

styrelsearbete.

2. Att styrelsen sakligt och tydligt redogör för hur, vad och när de tänker finansiera de 11

ovanstående punkterna samt vad den slutliga totala kostnaden och kostnadsfördelningen

resulterar i för Majhills medlemmar.

Den totala investeringen omfattar 91 852 kronor och har finansierats med föreningens likvida medel

utan behov av ytterligare finansiering. Kostnadsfördelning (Majhill 65% och Mäster Simon 35%) enligt

gällande anläggningsbeslut.


